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PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

                   GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR  GORNJA VEŽICA 
      VIJEĆE MJESNOG ODBORA  
 

KLASA :     026-02/17-11/1 
URBROJ : 2170/01-09-10-17-2 
Rijeka,       21. 1. 2017. 
 
 

ZAPISNIK 

SA 28. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

28. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 25. siječnja 2017. godine (srijeda) s 
početkom u 17,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Vinko Vukušić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Tanija Čaušević, član VMO 
- Marko Gojević, član VMO 
- Radojka Martinović, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
 
Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice VMO Gornja Vežica:  
          ● Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Razmatranje i dogovor za realizaciju programa Maškare na G. Vežici 

2. Razmatranje zahtjeva za korištenje prostora: 

- Gradska organizacija SDP Rijeka 

- Svetlana Vukić 

- Vital Med d.o.o. 

3. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 
 

 

AD 1 
   
 Predsjednik je pozvao nazočne da se pripreme za realizaciju tradicionalnog 
programa Maškare na G. Vežici. 

Kao i svake godine, održat će se sastanak sa predstavnikom maškarane skupine 
Vežički kampaneli kako bi se detaljno razradio program te dogovorio obilazak i druženje 
dan prije karnevala 25. 2. te na sam dan karnevalske povorke u nedjelju 26.2.2017. 

Detaljni dogovori oko pripreme programa prenijet će se i razraditi na idućoj 
sjednici u mjesecu veljači.  
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AD 2 

 
 Vijeće je zaprimilo nekoliko zahtjeva za korištenje prostora i to od: Gradske 
organizacije SDP Rijeka - održavanje redovnog sastanka stranke, Svetlana Vukić - probe 
i dogovori za pripremu maškarane skupine na karnevalsku povorku te Vital Med d.o.o. 
održavanje iridoloških analiza.  

Nakon dulje rasprave i razmatranja svih zahtjeva, Vijeće je  

Zaključilo 

 kako će na sve zaprimljene zahtjeve izraziti pozitivno mišljenje.  

 
AD 3 

 
 Kroz ovu točku nazočni su upoznati sa materijalima Odjela za gradsku 
samoupravu i upravu. 
 Također su razmotreni dopisi građana te komunalna problematika G. Vežice.  
 
 
 
 
Sjednica je završila u  20,00 sati.  
U Rijeci, 25. siječanj 2017. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.    
 
 
         
 
 
 
Zapisničarka-referentica za mjesnu samoupravu:       Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:           
             Sonja Ban Oklobdžija                                                       Vinko Vukušić 
 
 


